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nilai RM18.3 bilion berban
ding bilangan unit dilancar 

1- sebanyak 135,614 unit. 
Timbalan Menterinya, 

Akmal Nasrullah Mohd Na
sir berkata, perkara itu ber
dasarkan laporan dike
luarkan oleh Pusat Mak
lumat Harta Tanah Ne
gara bagi data awalan su
ku kedua tahun 2023. 

"Ini · menunjukkan pe· 
nurunan sebanyak 5-3 pe
ratus daripada segi jumlah 
unit dan penurunan seba
nyak o.6 peratus dari segi 
nilai berbanding tempoh 
yang sama pada tahun le
pas," katanya di Dewan Ra
kyat, semalam. 

Beliau berkata demikian 
ketika menjawab pertanya
an Datuk Suhaimi Nasir 
(BN-Libaran) mengenai 
apakah usaha kementerian 
bagi mengatasi isu harta
nah tidak terjual yang ber- . 
punca daripada ketidakse
padanan nilai hartanah di
bina dengan kemampuan 
pemilikan rakyat. 

Mengulas lanjut, Akmal 
Nasrullah berkata, bagi me-
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mastikan isu lambakan ru
mah tidak terjual dapat di
kawal, kerajaan telah dan 
sedang melaksanakan be
berapa tindakan, pertama
nya pemetaan Indeks Ru
mah Mampu Milik (RMM) 
berdasarkan pendapatan 
median mengikut negeri 
dan daerah. 

Katanya, pemetaim ini 
sebagai panduan kepada 
pemaju serta agensi penye
dia perumahan bagi me
netapkan harga jualan ru
mah di lokaliti tertentu. · 

Kedua katanya, mengga-

Kuala Lumpur: Kerajaan 
akan memastikan pemba
ngunan baharu dicadang
kan di ibu negara tertakluk 
kepada kajian .impak trafik 
yang merangkumi tahap 
perkhidmatan jalan masa 
kini dan unjuran trafik ma
sahadapan. 

Timbalan Menteri Di Ja
batan Perdana Menteri 
(Undang-Undang Dan Re
formasi Institusi) Ramka-

lakkan pemaju untuk me
laksanakan Kajian Kebo
lehlaksanaan atau Feasibi
lity Study sebelum sesuatu 
pemajuan dilaksanakan. 

"Ia adalah bagi memas
tikan rumah yang dibina 
adalah berdasarkan ke
mampuqn rakyat seterus
nya mengelakkan rumah 
tersebut tidak terjual. 

"Ketiga, kementerian se
dang membangunkan Sis
tern Analitis Data Raya (Big 
Data Analaytits) Peruma
han sebagai sumber ruju
kan berpusat bagi data pe-
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Sementara itu, beliau 
menyatakan kerajaan ko
mited menggalakkan pem
biayaan rumah menerusi 
inisiatif iBiaya di bawah 
Skim Jaminan Kredit Pe
rumahan (SJKP). 

Katanya, jumlah keselu
ruhan jaminan diberi oleh 
kerajaan telah meningkat 
sejak skim itu dilaksana
kan. 

"Berdasarkan pengumu
man Ekonomi Madani ba
ru-baru ini, jumlah kese
luruhan jaminan yang di
beri oleh kerajaan telah 
men\ngkat kepada RM10 
bilion sepanjang tempoh 
pelaksanaan SJKP ini. 

"Di sepanjang pelaksana
an SJKP mulai 2008 sehing
ga 30 September 2023, se
banyak 30,841 permohonan 
pinjaman bernilai RMs.ss 
bilion telah diluluskan. 

"Seterusnya, Kerajaan 
Madani melalui Belanja
wan 2024. telah m~nca
dangkan untuk menambah 
lagi RM10 bilion jumlah 
jaminan bagi memanfaat
kan 40,000 orang pemin
jam;' katanya. 

Per
dagangan dan Kos Sara 
Hidup, Fuziah Salleh ber
kata, daripada segi jum
lah pengusaha, lebih 
2,8oo menawarkan Menu 
Rahmah-sehingga kini. 

· "Yapg tawarkan Menu 
Rahmah lebih 2,8oo se
. takat ini. Kita buka ke~ 
pada pendaftaran baharu 
yang menawarkan Menu 
Rahmah untukmendapat 
insentif kad diskaun ini. . 

"Ada enam pasar niya 
yang terlibat dan mereka 
menawarkan diskaun se

. hingga 40· peratus," ka

. tanya di Dewan Rakyat 
semalam. 

Beliau menjawab per
tanya:an tambaha:n Da
tuk Seri Dr. Dzulkefly 
Ahlnad (PH -l(uala Se
langor) mengenai status 
Kad Diskaun Khas Menu 
Rahmah. 

Pada 2 November lalu, 
kerajaan memperkenal~ 
kan Kad · Diskaun Khas 
Menu Rahmah yang ine
nawarkan diskaun se- -
hingga 40 j:>eratus kepada 
pengusaha Menu Rah-
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mah bagi membeli ba-· 
rangan perniagaan . 

Pemangku Menteri 
Perdagangan Dalam Ne
geri dan K-os Sara Hidup 
Datuk Armizan Mohd Ali 
dilaporkan berkata me
nerusi kad itu, perigusa- · 
ha boleh mendapatkan 
barangan di enam pasar 
raya yang telah menjalin 
kerjasama dengan . ke- · 
menterian. 

Mengulas lanjut, Fu
ziah turut mengharap
kan Menu Rahmah ini 
dapat berterusan tanpa 
bajet daripada k~rajaan, 
sebaliknya hanya berda
sarkan kepada kerjasama 
rilin strategi. 
. "Diharapkan Menu 

Rahmah dapat berteru
san tanpa bajet daripada 
kerajaan tapi dengan ker
jasama rakan strategi ki
ta;• katanya. 

Pembangunari baharu il{ut l{ajian impak tr~fik 
rpal Singh berkata, penam
bahbaikan infrastruktur 
disyor berdasarkan basil 
unjuran trafik masa depan. 

Katanya, Dewan Banda
raya Kuala Lumpur (DBKL) 
mengadakan perancangan 
lalu lintas lebih menyelu
ruh dan bersepadu sebagai 
inisiatif penyelesaian jang-

ka panjang bagi menangani 
masalah kesesakan. 

"DBKL juga beri tumpuan 
kepada pembangunan pe
ngangkutan awam yang 
II_lesra pengguna, efisien 
dan mudah akses bagi capai 
sasaran 70 peratus penggu
naan pengangkutan awam 
menjelang tahun 2040. 

"Di antara usaha yang di
laksanakan adalah seperti 
perkhidmatan bas GOKL, 
laluan khas bas, laluan ba
sikal, laluan pejalan kaki 
dan akses maklumat laluan 
atau perkhidmatan bas se
masa melalui aplikasi di
gital;' katanya. 

Beliau berkata demikian 

menjawab pertanyaan Da
tuk Muhammad Bakhiar 
Wan Chik (PH-Balik Pu
lau) mengenai usaha ke
menterian bagi menghada7 
pi cabaran pembangunan 
berterusan di Kuala Lum
pur, memandangkan kadar 
pertumbuhan penduduk 
semakin meningkat. 


